



Dagsorden skolebestyrelse 2025-2026

Mødetitel:	Skolebestyrelsesmøde				
Dato:	20. august 25	Tidspunkt:	17.30-19.30 Spisning 17.00-17.30	Sted:	Personalerummet
Deltagere:	<u>Forældrerepræsentanter:</u> Kirsten Egebjerg Juul, Louis Buus Funder, Marie Refstrup Møller, Trine Friis Toldsted, Cecilie Walberg Andersen, Marie-Louise Darning <u>Medarbejderrepræsentanter:</u> Siff Lorenzen, Jesper Pedersen <u>Elevrådsrepræsentant:</u> Cecilie, Liva <u>Ledelsen:</u> Jacob Jensby Christensen, Rikke Nørby, Simon				
Afbud:	Helle Wernblad Bloch Ingrid Jazmin Murguia Pina Simon Grum Thomsen Ruqiya Saleh Cecilie og Liva				
Årets møder:	2025: 20/8 , 18/9, 6/10, 25/11 2026: 14/1, 26/2, 21/3, 13/4, 12/5, 3/6				
Dagsorden og bilag	Fremsendt B= beslutning, D= drøftelse, O= Orientering				

1. Emne:	Kort nyt - 15 min (O)
Orientering	Forældrebestyrelse: SB's forperson: Forældrerepræsentanterne mødtes i mandags. Det var et fint møde. Der var enighed om, at der er lavet et skema over de ting/aktiviteter, der skal laves af forældrerepræsentanter, som man skriver sig på. Der er henvendelse vedr. egenbetaling ved lejrskoler, pt. er den 100 kr. pr dag, grundet inflationen forslår det ikke. Sidst det blev sat op var i 2021 fra 80 kr. til 100 kr. Der kan være forskel på udskoling og indskoling, da de selv skal lave mad i udskoling. Det kræver en principændring, så det kommer på som punkt til næste møde. Elevrådet: ikke repræsenteret, der skal være nyvalg. Personalet: Vi er godt i gang. Der er fokus på årgangsteam, det tættere samarbejde på årgangen og den fællesplanlægning lærerne imellem. Jf. Folkeskolens kvalitetsprogram er der ekstra valgfag fra i år, ingen billedkunst i 1. mv., så der er nogle ting, der er lidt anderledes i år.



	Jesper er ny medarbejderrepræsentant i skolebestyrelsen. KKFO: ikke tilstede Ledelsen: Simon præsenterer sig som ny afdelingsleder. Vi havde en fantastisk 1. Skoledag for 0. Klasse. Der var god og positiv respons på vores mobilregler mv. Vi har fokus på årgangsteam og de 10% svageste elever, det er et arbejde, vi løbende skal have fokus på og arbejde med de kommende år. Der er kommet nye personer ind i huset, og der er nye roller, så det er noget vi sammen skal få mingeleret på plads. Vi skal i ledelsen finde ud af, hvordan vi fordeler os. Skolens fødselsdag er lige om hjørnet. Næste år er det 25-års jubilæum. Folkeskolens kvalitetsprogram fylder en del. Vi overgår til den nye visitationsmodel 1. oktober, det betyder, at det er skolelederen der står for visitationen af eventuelle elever, der segregeres til et specialpædagogisk skoletilbud uden for den almene folkeskole. Ansøgninger om udeordninger fra 7. Klasserne er godkendt. Det blev bemærket at de ville tage sig godt af hinanden. Spørgetid
--	--

1.	Planlægning af årets temaer - 20 min (B)	
Drøftelser		
Referat	Forslag: • Sociale medier og hvordan skolebestyrelsen kan hjælpe og understøtte det på forældremøder, som vi har vi talt om sidste år. • Inklusion kunne måske også være noget vi skal forholde os til? Hvordan favner man forskelligheder? Det kunne være et relevant tema på et tidspunkt. Skolebestyrelsen skal have en inklusionsdrøftelse hvert skoleår. Ift. om der er noget skolebestyrelsen kan gøre på baggrund af den nuværende status. Vi skal være undersøgende på det. Det sættes på som punkt på januar mødet Beslutningerne om yderligere kommende temaer udskydes til senere. SK ønsker at temalørdagen fortsætter.	
Handlingspunkter	Ansvarlig	Deadline
	ML, Cecilie	

2.	Emne:	Medarbejdernes dag - 5 min (B)
----	-------	--------------------------------



Drøftelser		
Referat	Det er blev drøftet på mødet og indhold aftalt. Det bliver fredag d.3. okt. Jacob undersøger et par ting i den forbindelse.	
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadline
	Cecilie, Jacob, Kirsten, ML	

3. Emne:	Workshop 0. klasse - 5 min (O)	
Drøftelser		
Referat	Simon laver slides. Det er på mandag. Klasserne er delt op, da de skal lave div. Aftaler om klassefødselsdage og kontaktførelse. Det er ikke nødvendigt at Bh. Klasselederne er med til den første del.	
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadline
	Kirsten, Simon, Marie, Cecilie	

4. Emne:	Kontaktførelseaften - 10 min (D)	
Drøftelser		
Referat	Der er lavet udkast til invitation. Den er god. Der kunne laves en liste over de principper vi har? Der kunne være et punkt, hvor vi kort opsummerer, hvad SB har arbejdet med? Opsamlingen kan bruges fremadrettet. Det skal ikke lægges for sent på året. Forslag ca. slut oktober.	
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadline
	Marie, Cecilie, Helle, Louis	

5. Emne:	Skoleudviklingssamtale, se bilag - 10 min (O)	
Drøftelser		
Referat	Det er d. 24. september kl. 10 -12. Det skal være godt planlagt. Der tales sammen inden næste møde.	
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadline
	ML, Simon, Kirsten, Jacob, Rikke, Ruqiya	

6. Emne:	Evt. og punkter til næste møde	
-----------------	---------------------------------------	--



Mht. Skole/forældre weekend, der er sendt info om tilmeldinger ud til SB. Cecilie og Marie Louise var afsted sidste år og kan anbefale det. Det er meget interessant, man får meget viden, og man får meget ud af at tale med de andre skolebestyrelser.

Foto? Fotografen kommer igen til "sygefotografering", så håber vi, at skolebestyrelsesmedlemmerne kan afse tid til at komme forbi og få taget billeder. Jacob melder datoen ud.

Der bliver spurgt til toiletterne om noget har ændret sig, efter der har været en indsats? Det laves der en opfølgning på.

I indskolingen bliver man på "sin" etage i 3 år i skoletiden, således der ikke flyttes lokale hvert år fremadrettet.

Mht. skabene skal de være lukkede ifl. brandmyndighederne, så der er blevet indkøbt karabinhager til alle skabe.

Mht. vores byggeprojekt i skolegården (nyt madhus) så håber vi, der kommer to bud i runden, men vi har ikke hørt noget endnu. Det er planlagt, at det skal stå færdigt til oktober/november 2026.